

PRE-ORDER FORM 预购单

Period 日期 : 17.04 – 26.05.2017

Tel 电话 : 6577 6599

Email 电邮 : Fengshuiinn@rwsentosa.com

Dumpling Festival Package 五粽经典配套	Price 价格	Quantity 数额	Total 总额
Public 公众	\$98nett 实价		
 RWS Invites Member 会员	\$88nett 实价		
Corporate Bulk Purchase (min. 20 sets) 企业团购 (至少20盒)	\$75nett 实价		

RWS Invites Members will earn rebates on their purchases. Package to be collected at Feng Shui Inn from 28 April – 30 May 2017, daily from 12pm – 8pm. Feng Shui Inn is located at Crockfords Tower, Level G2.

RWS Invites 会员享有回扣。请在2017年4月28日至5月30日，每日中午12点至晚上8点之间前往风水廷取件。风水廷位于康乐福豪华酒店G2层。

Contact Details 联络详情

Name 姓名 : _____

Contact No. 电话 : _____ (Mobile) _____ (Office)
手机 办公室

Email Address 电邮 : _____

RWS Invites Membership No. 会员卡号 : _____

Mode of Payment 付款方式

(Credit Card details are required to guarantee your orders upon confirmation)

请提供信用卡资料以便确保下单

Card Type 信用卡类别 : [] MasterCard [] Visa [] American Express [] Cash
万事达 维萨卡 美国运通卡 现金

Name of Credit Card Holder 信用卡会员姓名 : _____

Credit Card No. 信用卡号码 : _____ Expiry Date : _____ CVV No.: _____
截止日期 CVV号码

Credit Card Holder's Signature 信用卡会员签名 : _____

Terms and Conditions:

• Pre-order is available from 17 April to 26 May 2017. • All prices are inclusive of prevailing government taxes. • Allow 3 working days (excluding Sat and Sun) for the processing of orders. • Orders received after 5pm will be processed on the next working day. • Full payment by credit card or cash is required to guarantee your orders. • Cancellations can only be made up to 3 working days before collection date. • In the event that orders are not collected on the agreed date, 100% of the total bill will be charged to the credit card. • All information is correct at the time of printing. • The Resorts World Sentosa management reserves the right to make changes without prior notice. • Please pass the completed form to Feng Shui Inn (Crockfords Tower, Level G2) or email the scanned copy to Fengshuiinn@rwsentosa.com

条款与条件:

• 预购期2017年4月17日至5月26日 • 所有价格已包括收政府税 • 处理订单须三个工作日(不包括星期六和星期日) • 下午5点后收到的订单将在下一个工作日处理 • 必须以信用卡或现金一次付清以确保下单 • 取消订单须在取件日期的至少3个工作日前提出 • 若未在规定日期取件, 仍从信用卡扣取全款 • 所有信息于印刷时准确 • 圣淘沙名胜世界保留权利于任何时间更改条款与条件而无需另行通知 • 请将填妥的表格提交给风水廷(康乐福豪华酒店G2层)或将扫描复印件电邮至Fengshuiinn@rwsentosa.com